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Z A P I S N I K 

 

sa 21. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča - Parenzo  održane u četvrtak 10. 

rujna 2015. godine u Velikoj vijećnici Grada Poreča - Parenzo, Obala M. Tita 5/I,  s 

početkom rada u 19,00 sati. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, Adriano Jakus,  otvorio je 21. sjednicu Gradskog vijeća 

Grada Poreča - Parenzo, te pozdravio Gradonačelnika i njegove zamjenike, vijećnike, 

pročelnike upravnih odjela, predstavnike proračunskih korisnika, predstavnike medija i ostale 

nazočne.  

 

Radi utvrđivanja kvoruma, Božo Jelovac, v.d. pročelnika Ureda Grada, izvršio je 

prozivku vijećnika, nakon čega je predsjednik Vijeća utvrdio je da su se pozivu na sjednicu 

odazvali svi članovi Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo i to: 1. Adriano Jakus, 2. 

Robert Velenik, 3. Luka Šergo, 4. Eugen Stanissa, 5. Fabrizio Picco, 6.  Danijela Banko 

Štokovac, 7. Manuela Janko, 8. Dean Pauletić, 9. Rodoljub Kosić, 10. Vladimir Sladonja, 

11. Maurizio Zennaro 12. Stevo Žufić, 13. Dolores Ghersinich, 14. Snježana Mekota, 15. 

Daniel Šaškin, 16. Mario Ritoša i 17. Dražen Prgić. 
 

U radu sjednice sudjelovali su: Edi Štifanić, Gradonačelnik Grada Poreča - Parenzo, 

Nataša Basanić Čuš, zamjenica Gradonačelnika, Nadia Štifanić Dobrilović, zamjenica 

Gradonačelnika, Loris Peršurić, zamjenik Gradonačelnika, Božo Jelovac, v.d. pročelnika 

Ureda Grada Poreča - Parenzo,  Tatjana Matošević, pročelnica Upravnog odjela za proračun 

i gospodarstvo, Marino Poropat, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, Damir 

Hrvatin, pročelnik Upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša, Đulijano 

Petrović, pročelnik Upravnog odjela za upravljanje gradskom imovinom, Vesna Kordić, 

pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i zdravstvenu zaštitu, 

Nataša Simonelli, pročelnica Upravnog odjela za prostorno planiranje i gradnju, Gordana 

Lalić, direktorica TD "Parentium" d.o.o., Alja Udovičić, direktorica TD "Stan" d.o.o., Mario 

Laković, ravnatelj Doma za starije i nemoćne osobe Poreč, Divna Radola, ravnateljica 

Predškolske ustanove Dječji vrtići i jaslice "Radost" Poreč, Nataša Musizza, ravnateljica 

Dječjeg vrtića-Scuola dell’ infanzia "Paperino" Poreč-Parenzo, Ester Zarli, ravnateljica TOŠ-

SEI "B.Parentin" Poreč-Parenzo, Edi Zarli, ravnatelj OŠ Poreč, Sanjica Sara Radetić, 

ravnatelljica Umjetničke škole Poreč, Elio Štifanić ravnatelj Pučkog otvorenog učilišta Poreč, 

Elena Uljančić Vekić, ravnateljica Zavičajnog muzeja Poreštine, Irides Zović, ravnateljica 

Gradske knjižnice Poreč, Adriano Jugovac, zapovjednik JVP CZP Poreč, Petra Šimegi, 

predsjednica Savjeta mladih, Milan Markežić i Silvija Deković, predstavnici SZGP, Milan 

Laković, direktor "Usluge Poreč" d.o.o., Roberta Krivičić, predstavnica LAG-a Središnja 

Istra, Nadija Mendica, stručna suradnica u TD „Stan“ d.o.o. Poreč, Ajna Temimović, 

vježbenik u Uredu Grada na poslovima višeg stručnog suradnika za odnose s javnošću i 

protokol, te predstavnici medija. 

 

Sjednicom je predsjedavao Adriano Jakus, predsjednik Gradskog vijeća Grada 

Poreča - Parenzo. 
 

 Zapisnik je vodila Anita Radešić, referent za poslove Gradonačelnika u Uredu Grada 

Poreča - Parenzo. 

 

 Predsjedavatelj je predložio da se za rad sjednice utvrdi dnevni red u skladu s 

dostavljenim prijedlogom, s time da se točka 18. " Odluka o osnivanju i pristupanju Grada 

Poreča-Parenzo udruzi Lokalna akcijska grupa u ribarstvu" razmotri nakon prve točke, 
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kako izvjestiteljica koja je došla iz Pazina ne bi čekala kraj sjednice, čime bi predložena točka 

2. postala točkom 3. i tako redom. 

 

 Damir Hrvatin je predložio izmjenu redoslijeda točaka 14., 15. i 16. iz prijedloga 

dnevnog reda, tako da se najprije razmotri Odluka o stavljanju van snage dijela Provedbenog 

urbanističkog plana Veli – Mali Maj (točka16.), pa tek nakon nje ostale dvije točke vezane za 

urbanističke planove. 

 

 S obzirom da je predsjedavatelj, nakon pojašnjenja kojeg je dao Božo Jelovac v.d. 

pročelnika Ureda Grada, konstatirao kako se te odluke donose na istoj sjednici i stupaju na 

snagu osam dana nakon objave u službenom glasilu Grada, a ne u trenutku donošenja, tako da 

nije potrebno mijenjati redoslijed njihova razmatranja i donašanja. 

 

Budući da vijećnici nisu imali primjedaba na predloženi dnevni red, predsjedavatelji je 

konstatirao da je za rad ove sjednice, jednoglasno, utvrđen sljedeći  

 

 

D N E V N I  R E D 

 

1. Vijećnička pitanja, odgovori i informacije 

2. Odluka o osnivanju i pristupanju Grada Poreča-Parenzo udruzi Lokalna 

akcijska grupa u ribarstvu 

3. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2015. 

godinu 

4. Izvješće o poslovanju i financijsko izvješće Umjetničke škole Poreč za period 

listopad-prosinac 2014. godine 

5. Izvješće o radu i financijsko izvješće Pučkog otvorenog učilišta Poreč za 2014. 

godinu 

6. Izvješće o radu i financijsko izvješće Zavičajnog muzeja Poreštine-Museo del 

territorio parentino za 2014. godinu 

7. Izvješće o radu i financijsko izvješće Gradske knjižnice Poreč za 2014. godinu 

8. Izvješće o radu i financijsko izvješće Fonda „Zdravi grad“ Poreč za 2014 godinu 

9. Izvješće o radu i financijsko izvješće Sportske zajednice Grada Poreča za 2014. 

godinu 

10. Izvješće o poslovanju i financijsko izvješće trgovačkog društva STAN d.o.o. 

Poreč za 2014. godinu 

11. Izvješće o  poslovanju i financijsko izvješće Osnovne škole Poreč za 2014. godinu 

12. Izvješće o poslovanju i financijsko izvješće Talijanske osnovne škole „Bernardo 

Parentin“ Poreč za 2014. godinu 

13. Izvješće o poslovanju i financijsko izvješće Predškolske ustanove Dječji vrtići i 

jaslice „Radost“ Poreč za 2014. godinu 

14. Izvješće o poslovanju i financijsko izvješće Dječjeg vrtića - Scuola dell’ infanzia 

„Paperino“ Poreč-Parenzo za 2014. godinu 

15. Odluka o donošenju Urbanističkog plana uređenja stambenog naselja Mali Maj 

16. Odluka o donošenju Urbanističkog plana uređenja dijela stambenog naselja Veli 

Maj  

17. Odluka o stavljanju van snage dijela Provedbenog urbanističkog plana Veli – 

Mali Maj 

18. Odluka o ukidanju svojstva javnog dobra u općoj uporabi na nekretnini oznake 

k.č.br. 4680/13 k.o. Poreč 

19. Odluka o opozivu i imenovanju uprave-direktora TD STAN d.o.o. Poreč 
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TOČKA 1. 

Vijećnička pitanja, odgovori i informacije 

 

 1. Robert Velenik, postavio je dva pitanja: 

  

 "1. U više medija objavljena je informacija da se za područje Istarske županije 

izrađuje Regionalni program uređenja i upravljanja morskim plažama. Moglo se tako 

pročitati da su Istarske plaže prekapacitirane. Zanima me kako u odnosu na problematiku 

stoji Grad Poreč i koje se plaže misle prijaviti na natječaj za uređenje što ga raspisuje 

Ministarstvo turizma?" 

 

 2. Možete li nam potvrditi informaciju da li je dosadašnji šef Kabineta župana Duško 

Kišberi zaposlen u Uredu Grada Poreču, te kako je do toga došlo i koja su njegova 

zaduženja?". 

 

 Damir Hrvatin, odgovorio je na prvo pitanje iznijevši da je nositelj izrade Studije 

Županijski odjel za turizam a izrađivač je Institut za turizam Hrvatske. Grad Poreč je u njenoj 

izradi sudjelovao davanjem podataka i očitovanjima na prijedlog Studije. U medijima se 

spominje da su istarske plaže podkapacitirane, a ne prekapacitirane, što drugim riječima znači 

da je premala površina plaža namijenjena za kupanje. Što se tiče Grada Poreča, nema bojazni  

jer su u regionalni program kandidirane ukupno 22 lokacije, čime je pokriveno cijelo područje 

Grada Poreča od Červar Porta do granice sa Funtanom. Nije pokriveno samo područje luke 

Poreč koje nije namijenjeno za kupanje. Važno je naglasiti da se u toj studiji nije definiralo 

što se smatra plažom, već se naprosto odredilo metražu po pojedinoj plaži, što je značajna 

manjkavost studije na koju je Grad Poreč ukazao, jer upravo iz tog razloga dolazi do 

pogrešnih zaključaka. Naime, nije plaža samo kameniti dio uz more, ve je to zapravo cijeli 

pojas od 20-25m a negdje i 50m od ruba objekata. Kada se uzme pravilni koridor namijenjen 

za kupanje na našem području, onda imamo više nego dovoljno mjesta za  očekivani prihvat 

kupača  nego što je pokazala računica. Studija se radi ciljano, jer će se jedino plaže uključene 

u taj program, moći kandidirati za sredstva Ministarstva kulture. Što se tiče samih 

kandidatura, Grad Poreč ima namjeru kandidirati, odnosno, tražiti sufinanciranje za plaže u 

sjevernom djelu grada – Špadići,  Materada, te prostore prema Saladinki. Tako da Grad Poreč, 

što se tiče studije i pokrivenosti, ima takvu situaciju da može udovoljiti svim uvjetima. 

 

 Gradonačelnik Edi Štifanić je potvrdio informaciju da je Duško Kišberi, temeljem 

sporazuma između Istarske županije i Grada Poreča i temeljem članka 18. stavaka 2. i  3. 

Zakona o službenicima i namještenicima u lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi,  od 

24. kolovoza 2015. službenik Grada Poreča, raspoređen na radno mjesto pomoćnika 

pročelnika Ureda Grada. Njegovi poslovi bit će isključivo vezani uz implementaciju e-uprave.  

 

 2. Luka Sergo, postavio je sljedeća pitanja: 

 

 " 1. U medijima pratim već dugo da je Grad Poreč pokrenuo izradu gospodarske 

strategije. Zanima me kada se planira dovršetak iste? 

 

2. U javnosti se sve više priča da Grad planira organizirati uskoro tzv. feštu 24 sata. 

Zanima me da li je to istina, ako da kada i u kakvom obliku?"  

 

 Tatjana Matošević, odgovorila je na prvo pitanje naglasivši da bi tijekom sljedećeg 

tjedna gradski vijećnici trebali dobiti konačnu verziju gospodarske Strategije, nakon čega će 
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predsjednik Gradskog vijeća u dogovoru sa Gradonačelnikom i zamjenicima sazvati tematsku 

sjednicu radi razmatranja i donošenja Strategije.  

 

 Gradonačelnik Edi Štifanić je potvrdio informacije iz medija o organiziranju fešte 

koja se neće zvati Poreč 24 sata, već Poreč Summer's End, kao završetak uspješne turističke 

sezone. Organizacijom fešte Grad se želi zahvaliti građanima na odlično odrađenoj turističkoj 

sezoni, te da, s obzirom da se održava u drugoj polovici devetog mjeseca, to bude fešta upravo 

za Porečanke i Porečane.  
  

 3. Rodoljub Kosić  prije postavljanja novih pitanja osvrnuo se na nekoliko inicijativa 

koje je njihov klub vijećnika predlagao na prethodnim sjednicama Gradskog vijeća. 

 Na sjednici održanoj 29. svibnja 2015. godine vijećnik Stevo Žufić dao je inicijativu 

za sazivanje tematske sjednica Gradskog vijeća o gospodarstvu Grada Poreča. Na žalost, ni 

nakon tri i pol mjeseca tematska sjednica se nije održala, a nije im odgovoreno ni da li se 

planira u dogledno vrijeme. 

 Zatim, na sjednici održanoj 23. srpnja 2015. godine, vijećnik Stevo Žufić dao je 

inicijativu da se odgodi donošenje odluke o Strategiji gospodarskog razvoja grada, te da se 

prije donošenja odluke provede organizirana javna rasprava sa prezentacijom prijedloga 

Strategije. Kako je pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, u odgovoru na prethodno 

pitanje vijećnika Serga, djelomično dala odgovor i u odnosu na tu inicijativu, te je djelomično 

prihvaćen prijedlog produljenja javne rasprave. Sugerirao je da se pozove i stručne osobe koje 

su sudjelovale u izradi tog dokumenta i uključi ih u raspravu koja će se provesti na ovom 

Gradskom vijeću, pogotovo zbog toga što su se određeni vijećnici angažirali i dali određene 

prijedloge i sugestije, o kojima bi se ti stručni ljudi mogli očitovati ukoliko budu nazočni. 

 Zatim, podsjetio je kako je na istoj sjednici dao je inicijativu da se na dnevni red jedne 

od slijedećih sjednica Vijeća stavi Informacija o centru gospodarenja otpadom Kaštijun. 

Dobio je obavijest da je inicijativa proslijeđena Odjelu za komunalni sustav, ali konkretnog 

odgovora još uvijek nema. Očekuje da mu se odgovori u kojem se vremenskom roku može 

očekivati ta informacija, a osim informacije o stavljanju u funkciju tog centra, dobro bi bilo 

razraditi sve što je vezano za obveze građana koje će uslijediti vezano za tu problematiku. 

 

 Postavio je sljedeća pitanja: 

 

 "1. Molim da se Gradskom vijeću dostavi izvješća o radu i donesenim zaključcima svih 

odbora i ostalih stručnih tijela koje je formiralo ovo Gradsko vijeće i gradonačelnik, kako bi 

se sa njihovim aktivnostima pobliže upoznali. Naime, prateći sjednice Gradskog vijeća nisam 

uspio primijetiti da nam osnovana stručna tijela, koja bi trebala biti glavna podrška 

predstavničkoj i izvršnoj vlasti pri donošenju odluka, bitno doprinose i olakšavaju donošenje 

važnih odluka i zaključaka ovoga Vijeća. Nadam se da bi rok od tri mjeseca, do 15. prosinca, 

mogao biti dostatan za izradu izvješća. 

 2. Molim da se izradi izvješće o radu redarstvene službe za proteklo dvogodišnje 

razdoblje, sa posebnim osvrtom na korištenje dodijeljenih javnih površina za namjenu 

izvršavanja gospodarskih djelatnosti. Naime, svima nam je dobro poznato da su, sa jedne 

strane, aktivnosti zacrtane zakonskim nadležnostima podosta limitirane, dok su sa druge 

strane, vrlo osjetljive kod provođenja mjera u praksi, budući smo svjedoci čestih anomalija u 

ponašanju pojedinaca. 

Među našim građanima kruže informacije o zloporabi u postupanju odgovornih osoba pri 

dodjeli površina, mimo uobičajene zakonom predviđene procedure. Postoje, također, 

informacije da pojedinci koriste veće površine u odnosu na one koje su im dodijeljene i koje 

imaju u zakupu, što je postala gotovo uobičajena pojava u večernjim satima. 



7 

 

Ovakvo ponašanje pojedinaca (zakupaca javnih gradskih površina) već duže vremena izaziva 

sve veće nezadovoljstvo naših sugrađana. Smatraju da se takvim ponašanjem pojedinaca 

direktno zakida gradski proračun, te izaziva gnjev i nepoželjne reakcije okolnih korisnika 

poslovnih poslova – koji se ponašaju u skladu sa zakonima i propisima." 

 

 Predsjedavatelj Adriano Jakus, vezano za inicijativu vijećnika oko tematske sjednice 

o gospodarstvu, odgovorio je da će sjednica na kojoj će biti raspravljano o gospodarskoj 

strategiji Grada Poreča-Parenzo, biti ubrzo sazvana. Potvrdio je da će na sjednici biti prisutni 

autori Strategije, čime će se omogućiti da se na istoj sjednici odgovori na pitanja vijećnika. To 

ne znači da će se sa tom sjednicom Strategija zaključiti ukoliko se ocijeni da istu treba 

doraditi i dopuniti. Napomenuo je da se Strategija može mijenjati i pravovremenom dostavom 

amandmana.  

 Što se tiče informacije o centru gospodarenja otpadom Kaštijun, informirao je 

vijećnike kako  je u upravu tog centra poslan upit kojim su zatraženi pisani materijali, kako bi 

na idućoj sjednici Gradskog vijeća, na kojoj je između ostalog planirano i razmatranje 

izvješća o poslovanju Usluge Poreč i Odvodnje Poreč, jedna od točaka bila i ta informacija.  

 Što se tiče spomenutih izvješća o radu, napomenuo je da će idućoj sjednici Vijeća biti 

rasprava o Izvješću o radu Gradonačelnika koje sadrži i izvješća svih gradskih upravnih 

odjela, uključujući i Upravni odjel za komunalni sustav u kojem će biti obrađeno i komunalno 

redarstvo kao i svi ostali poslovi iz domene odjela, dok će izvješće o radu radnih tijela 

Gradonačelnika i Gradskog vijeća biti dostavljeno u pisanom obliku. 

 

 (prvo pitanje vezano za izvješća radnih tijela upućeno je svim gradskim upravnim 

odjelima dopisom KLASA:011-01/15-01/123, URBROJ: 2167/01-07-15-1). 

 

 4. Snježana Mekota prije postavljanja pitanja, podržala je inicijativu vijećnika Kosića 

u  odnosu na komunalne redare, uz konstataciju da se u redovnim izvješćima upravnog odjela 

dobivaju samo brojčani pokazatelji, pa bi dobro bilo da na sjednicu Vijeća dođe i voditelj 

komunalnog redarstva koji bi mogao dati odgovor na pitanja vijećnika, budući da se je ta tema 

aktualna gotovo na svakoj sjednici.  

 Osvrnula se i na odgovor na njezino pitanje vezano za klupu na Trgu slobode. Iako se 

radi o sasvim minornom problemu, razljutilo ju je što se ne može prihvatiti sugestija građana i 

onda kada nije protuzakonita i ne remeti proračun. Smatra da su vijećnici izabrani i kako bi 

predstavljali građane, upravljali njihovim novcem i ukazivali na njihove potrebe. Nema ništa 

protiv postavljanja klupa oko skulpture Kupačice, ali građani su tražili da se obloži klupa na 

drugom mjestu, te smatra da se ipak moglo odraditi i jedno i drugo. 

 

 Postavila je sljedeća pitanja: 

 " 1. Da li svi zaposlenici u gradskoj upravi imaju položen državni ispit ako je to 

propisano za njihovo radno mjesto ili nekima slijede otkazi, kako čitamo u medijima da se 

događa u nekim okolnim lokalnim i regionalnim upravama?  

 

2. Žale se stanovnici u ulici O. Keršovani da ih godinama maltretira kamion za odvoz 

smeća. Navodno u jednosmjernoj ulici u 06,00 sati ujutro vozi natraške pod gasom i sirenom, 

da bi skratio put, čime uznemirava i njih i goste. Stanari kažu da uredno plaćaju odvoz 

smeća, pa smatraju da bi i usluga morala biti primjerenija.  

Žale se i stanari Ulice Istarskog razvoda. Kažu da je to jedna od najprometnijih i 

najprljavijih ulica, ali se nikada ne pere. Da li se naše ulice uopće peru i može li se na neki 

drugačiji način održavati ta najprometnija ulica?" 
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 Gradonačelnik Edi Štifanić je, u odnosu na prvo pitanje oko državnog ispita, potvrdio 

da dvoje gradskih službenika nemaju položen državni stručni ispit, te da se na rješavanju tog 

problema radi, uz naglasak kako nije jedino rješenje davanje otkaza već postoji nekoliko 

rješenja, od kojih će se izabrati najbolje.  

 Predsjedavatelj je naglasio da je se odgovor na drugo pitanje vijećnice će zatražiti od 

Usluge Poreč. 

 

 (drugo pitanje upućeno je Uslugi Poreč d.o.o. dopisom KLASA:011-01/15-01/118, 

URBROJ: 2167/01-07-15-1). 

 

 5. Dean Pauletić postavio je dva pitanja: 

  

 " 1. Na javnoj raspravi je Prijedlog Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja 

Istarske županije. Zanima me koje se izmjene i dopune predlažu vezano za Grad Poreč? 

 

2. Znamo da imamo dosta projekata predviđeno u proračunu koji se sufinanciraju iz 

najavljene Mjere 7. Zanima me u kojoj je fazi raspisivanje te mjere kao i priprema samih 

projekata?". 

 

Ujedno je podsjetio kako je pred nekoliko sjednica Vijeća ukazao na problematiku 

onečišćenja javnih zelenih površina od strane kućnih ljubimaca. Smatra da parkovi, šumice i 

druge površine polako postaju septičke jame. Dok se djeca podučavaju da poštuju određena 

pravila, s druge strane se velik broj vlasnika kućnih ljubimaca neprimjereno odnosi na čistoću 

javnih površina i ne uklanja onečišćenja svojih ljubimaca, što je neprimjereno Poreču kao 

razvijenom turističkom gradu. Zanima ga da li postoji neka zakonska regulativa na temelju 

koje bi Grad po tom pitanju mogao nešto poduzeti?   

 

 Pročelnik Upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša Damir Hrvatin 

odgovarajući na prvo pitanje vijećnika napomenuo je da je prijedlog Izmjena i dopuna 

Prostornog plana uređenja Istarske županije na javnoj raspravi samo još nekoliko dana i to do 

15.09.2015. godine. Izmjene tog Plana su se počele raditi 2009. godine i na raspravi su 15 

dana jer tako definira zakon. Mišljenja je da to nije dobro, što će Grad Poreč-Parenzo i 

istaknuti u svom očitovanju i to zato što su te izmjene dopune vrlo široke i zadiru gotovo u 

sve članke odredbe za provođenje i u grafičke dijelove Plana. Upravni odjel za prostorno 

planiranje i zaštitu okoliša pripremio je materijal o kojem će raspravljati Odbor za prostorno 

planiranje, nakon čega će se Gradonačelniku predložiti službeni stavovi koji će se uputiti 

Zavodu za prostorno uređenje Istarske županije. Važno je naglasiti da u hijerarhiji planova, 

ono što piše u županijskom Planu, neminovno se preslikava na niže planove, te je samim time 

vrlo važno što u njemu piše. Osnovni problem je prevelika detaljnost županijskog Plana, koja 

istovremeno odmah prouzrokuje nefleksibilnost. Zatim, bitno je naglasiti kako se ne 

respektiraju ni posebnosti pojedinih područja (zapadna Istra, središnja Istra, istočna obala 

Istre). Treća primjedba odnosi se na izgrađenosti ili poticanje razvoja kontinentalnog dijela 

područja kada se radi o gospodarstvu i turizmu. Detaljne primjedbe u ime Grada poslat će se 

do kraja rasprave. Naglasio je da ta rasprava nije predviđena samo za Gradove i Općine već je 

otvorena i za građane koji mogu u istoj sudjelovati i dati svoje primjedbe. Osim toga, u 

Upravnom odjelu za prostorno planiranje i zaštitu okoliša postoji jedna knjiga putem koje se 

također mogu dati primjedbe.  Takva razina planova se vrlo sporo mijenja i ukoliko nešto 

propustimo ili na vrijeme ne tražimo, pitanje je kad će se o tome ponovno raspravljati. 

Naglasio je još jednu činjenicu vezanu za proceduru, a to je da se predmetne izmjene Plana 

rade po odredbama starog zakona, što znači da će konačni prijedlog doći na očitovanje 
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Gradovima i Općinama, jer je po tom zakonu predviđeno da očitovanje/mišljenje daju 

predstavnička tijela, znači gradska i općinska vijeća. 

 

 Zamjenik gradonačelnika Loris Peršurić odgovorio je na drugo pitanje vezano za 

Mjeru 7. Naglasio je da je konkretno Mjera 7.4., što se tiče veličine grada kao što je Poreč, 

bila u najavi još krajem prošle godine, kada je Grad započeo sa svim potrebnim pripremama 

za prijavu na natječaj, nakon čega je isti više puta odgađan. S obzirom na obavljene sve 

pripreme, Grad će u trenutku raspisivanja Mjere biti spreman za prijavu. U ruralnom djelu 

može se sufinancirati devet nerazvrstanih cesta (koje su projektirane), sedam polivalentnih 

igrališta, groblje u Fuškulinu, dva vrtića od kojih je jedan u Dračevcu i drugi u Varvarima, 

Društveni dom u Novoj Vasi i kanalizacija. Potrebne dozvole za projekte su dijelom spremne 

s drugi je dio koji se tiče Baderne i Fuškulina, to znači sve što je izvan projekta koji se 

financira iz EU fondova, je u fazi projektiranja. 

 

 Predsjedavatelj je predložio da se pitanje oko problematike onečišćavanja parkova i 

drugih javnih i zelenih površina od strane kućnih ljubimaca, proslijedi Upravnom odjelu za 

komunalni sustav, putem kojeg bi se provjerilo što Grad može poduzeti sukladno svojim 

nadležnostima. 

 

 (pitanje vijećnika upućeno je Upravnom odjelu za komunalni sustav dopisom 

KLASA: 011-01/15-01/122 URBROJ: 2167/01-07-15-1) 

 

 6. Danijela Banko Štokovac postavila je dva pitanja: 

 

 "1. Molim informaciju o primjenjivanju dvojezičnosti na području Grada Poreča – 

Parenzo. 

 

 2. Zanima me koji je stav Grada Poreča vezano za mogućnost sufinanciranja 

prijevoza učenika srednjih škola?" 

 

 Zamjenica gradonačelnika Nadia Štifanić Dobrilović potvrdila je da se poduzimaju 

mjere za ostvarenje dvojezičnih natpisa sukladno gradskom Statutu. Određeni Mjesni odbori 

su se još 2009. izjasnili da ne žele dvojezične natpise na svom području. Što se tiče gradskih 

web stranica, redizajn je u tijeku, dio stranica je već preveden i prevodit će se ono što na 

njima bude objavljivano. Što se tiče natpisa i naziva ustanova kojima je osnivač Grad Poreč-

Parenzo, Statut Grada predviđa dvojezičnost tih natpisa, tako da je sa ustanovama  

dogovoreno da se njihovi dvojezični natpisi postave tamo gdje to nije učinjeno. Što se tiče 

samih naziva, zatraženo je tumačenje od strane Trgovačkog suda u Pazinu u odnosu na 

statutarne odredbe koje se odnose na dvojezičnost, čime bi se pojasnilo da li je dovoljna samo 

izmjena Statuta da bi se nedostaci ispravili. Natpisi ulica su u većem dijelu grada dvojezični, a 

za stari dio grada su zatražena određena mišljenja pri čemu je vrlo bitno mišljenje 

konzervatora. Što se tiče web stranica ustanova kojima je osnivač Grad, u dogovoru sa 

ravnateljima radi se na tome i da web stranice svih ustanova imaju i svoju inačicu na 

talijanskom jeziku. 

 U vezi sufinanciranja prijevoza učenika srednjih škola, napomenula je da se očekivalo 

upite roditelja kojima je teret financiranja prijevoza njihove djece zaista velik, tako da je Grad 

Poreč zatražio od okolnih škola (Buje, Pazin, Pula, Rovinj) informaciju o broju učenika iz 

Poreča. Vlada Republike Hrvatske je svojom odlukom od 02.07.2015. godine prihvatila 

sufinanciranje prijevoza učenika srednjih škola u visini od 75% radničke karte, koja je 

jeftinija u odnosu na učeničku kartu, tako da nadležne gradske službe rade na pronalaženju 
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rješenja za određivanje kriterija sufinanciranja prijevoza učenika, odnosno za sufinanciranje 

prijevoza učenika polaznika onih programa koji u našim školama ne postoje, o čemu će 

podatke dobiti iz srednjih škola.  

 

7. Dražen Prgić postavio je dva pitanja: 

 

". 1. S obzirom na činjenicu da smo prije ljeta pokrenuli i sudjelovali u raspravi oko 

vrlo "problematičnog" postupka odabira "najpovoljnijeg i najboljeg" izvršitelja usluga 

sustavne preventivne dezinsekcije i deratizacije, a upravo završava sezona komaraca, želim 

iskoristiti priliku i postaviti vijećničko pitanje vezano za tu tematiku. Postupak obvezne 

dezinsekcije prema natječajnoj dokumentaciji obuhvaća područje samog grada Poreča i sva 

okolna naselja unutar MO Červar Porat, MO Nova Vas, MO Žbandaj, MO Baderna, MO 

Fuškulin. S obzirom da je u toj natječajnoj dokumentaciji navedeno kako će se spomenuta 

područja zamagljivati dva puta u toku ljetne sezone, pa kako sam upoznat sa zakonskim 

obvezama oko prijave akcija, zanima me: 

-  kada su provedene dvije akcije zamagljivanja i to je provodio kontroliranje 

provedbe istih (dan i vrijeme)? Tko je proveo kontrolu provedbe i time garantira da će Grad 

platiti samo ono što je napravljeno? 

- kada su i gdje objavljeni termini provedbe spomenutih aktivnosti, da li na oglasnoj 

ploči Grada, dnevnom tisku ili putem elektroničkih medija, kako bi građani bili upoznati s 

provedbom mjera zaprašivanja i svim okolnostima koje iste nose (reakcija respiratorno 

osjetljivih osoba, držaoci pčela i sl.). Prema programu mjera kojeg je donijelo ovo vijeće 

Zakonska je obaveza građane upoznati s terminima i vremenom provedbe tog postupka? 

- da li su korištena sva ona nebulozna vozila, strojevi i uređaji koji su navedeni u 

dokumentaciji za nadmetanje, tj. dva kamiona s uređajem za raspršivanje insekticida 

kapaciteta od 1000 i 5000 litara, dva uređaja za hladno orošavanje, tri motorne  prskalice, tri 

električne prskalice, pet tlačnih prskalica, dva komada uređaja tipa SN 100, 4 komada 

uređaja tipa SN 50, itd.? 

Ako nisu svi ti strojevi i uređaji korišteni, onda se takva tehnička specifikacija koristi 

samo radi eliminacije tvrtki u natječaju i prolasku unaprijed odabranih. 

 

2. Obratili su mi se građani da se u Marini Poreč vezovi dodjeljuju netransparentno, 

da neki čekaju vez još od 1990. godine. Požalili su se isto tako da su WC-i neuredni, pločice 

razbijene, ukratko, da je Marina totalno neučinkovita. S obzirom da ljudi čekaju na vez i do 

20 godina, a kako se govori da je nekima prilikom kupnje barke ostao vez od prijašnjeg 

vlasnika, što je po njihovim saznanjima zabranjeno, i po tome se može zaključiti da lista 

čekanja nije niti potrebna jer pojedinci ne mogu nikada doći na red, pa mene zanima po 

kojem se pravilniku dodjeljuju vezovi? Ako postoji pravilnik molim da mi se dostavi u 

pisanom obliku. Isto tako se priča da pojedinci imaju nekoliko vezova pa iste prodaju. 

Predlažem da se lista čekanja na vez, radi transparentnosti objavi na internet stranicama 

Usluge Poreč, kako se ne bi ostavio dojam, kao i kod natječaja oko provođenja mjera 

dezinsekcije i deratizacije, da se nekome pogoduje." 

 

Osim postavljenih pitanja, osvrnuo se na zamolbu kojom je 27.02.2015. godine 

zatražio da mu se omogući preslika ugovora kojeg je Gradonačelnik potpisao sa tvrtkom VR 

ENBECOM, uz komentar kako navedeni ugovor do današnjeg dana još nije vidio.  

 

Pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav Marino Poropat  odgovarajući na 

pitanje o suzbijanju komaraca, napomenuo je kako sezona komaraca još nije gotova, te da se 

mjere zamagljivanja i deratizacije i dalje provode na većem području grada. Dosad je 

zaprašivanje izvršeno tri puta i svaki put je njihovo provođenje objavljeno na gradskim 
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stranicama, kao i na stranicama izvođača Dezinsekcija d.o.o, putem Radio Centra i Radio 

Istre, te je unaprijed previđeno koji će se područje zaprašivati. Što se tiče praćenja provedbe 

mjera, nije bilo moguće u svakom trenutku pratiti njihovo provođenje u smislu kontrole i 

utvrđivanja koji se točno uređaji koriste, ali Hrvatski zavod za javno zdravstvo Istarske 

županije je prije tretmana obaviješten i daje pisano odobrenje za provedbu istog. Isto tako se 

obavještava i Udrugu pčelara zbog zaštite pčela. Ukoliko nadzor utvrdi da pojedina mjera nije 

adekvatno obavljena te se ispostavi da uvjeti nisu zadovoljeni, iduće godine ta tvrtka neće biti 

uzeta u obzir.  

 

Dražen Prgić je prokomentirao kako ima informacije da izvođač nije koristio sva 

vozila i uređaje navedene u natječajnoj dokumentaciji, da zaprašivanje nije obavljeno tri puta, 

te da će o tome više govoriti u dogledno vrijeme. Sve te informacije potvrđuju činjenicu da se 

onakvim natječajem željelo eliminirati manje tvrtke koje ne mogu na taj propisani način biti 

opskrbljene. Ujedno je podsjetio na natječaj oko prometne signalizacije i odabir 

najpovoljnijeg ponuditelja, kada je gospodin Sladonja zatražio očitovanje Trgovačkog suda 

oko djelatnosti odabranog ponuditelja, od čega je prošlo više od pola godine a očitovanja još 

uvijek nema. 

 

Na drugo pitanje odgovorio je direktor Usluge Poreč d.o.o,  Milan Laković. Potvrdio 

je da se Marina Poreč nalazi u stanju koje ne priliči Poreču kao razvijenom turističkom gradu, 

te je naručena izrada projektne dokumentacije za određene popravke. Cjelovitu adaptaciju je 

nemoguće sprovesti dok se ne donese planski dokument za to područje. Za sljedeću će se 

godinu svakako napraviti određene promjene koje će podignuti standard marine i koje će 

poboljšati transparentnost i javnost kod dodjeljivanja vezova.  

 

  (drugo pitanje vijećnika vezano za dostavu Pravilnika o dodjeli vezova upućeno je 

Uslugi Poreč d.o.o.  dopisom KLASA: 011-01/15-01/124 URBROJ: 2167/01-07-15-1) 

 

 8. Maurizio Zennaro, čestitao je dogradonačelnici Nadiji Štifanić Dobrilović na 

poduzetim mjerama na uvođenju dvojezičnosti u našem gradu, napomenuvši kako je po tom 

pitanju bilo moguće i više učiniti tijekom proteklih godina ovog mandata.  

 Nadovezao se na pitanje vijećnika Velenika, koje je i sam planirao postaviti, te je 

nakon osvrta na odredbe Zakona o službenicima i namještenicima u lokalnoj i područnoj 

(regionalnoj) samoupravi, upitao da li je gospodin Kišberi dobio otkaz kao pročelnik kabineta 

Župana Istarske županije zbog ne položenog stručnog ispita? 

 Nakon toga se osvrnuo na izbor novog ravnatelja Pučkog otvorenog učilišta Poreč, te 

je predložio da se prilikom raspisivanja natječaja za izbor odgovornih osoba institucija čiji je 

osnivač Grad Poreč, pored uobičajene dokumentacije koja se od kandidata traži, doda i stavka 

s kojom kandidat dokazuje da pripada porečkom IDS-u, odnosno porečkoj Interesnoj 

Društvenoj Skupini  što je porečki IDS nažalost i postao. Jedini kriterij koji je prevladao 

prilikom izbora novog ravnatelja bila je upravo pripadnost porečkoj Interesnoj Društvenoj 

Skupini, jer kako drugačije objasniti imenovanje novog ravnatelja koji nije ispunjavao uvjete 

natječaja, pri čemu je prvenstveno mislio na nedostatak iskustva u struci. Kako objasniti 

proceduralne propuste, kao na primjer, nesuglasje između Statuta Pučkog otvorenog učilišta  

koji predviđa pet godina radnog iskustva u struci, dok je u raspisanom natječaju zatraženo tri 

godine? Kako objasniti narušavanje zapisničke procedure, jer u Zapisniku nije navedeno da je 

novoimenovani ravnatelj u više navrata nadopunjavao natječajnu dokumentaciju? U 

konačnici, kako objasniti neutemeljena, naivna i smiješna objašnjenja s kojima je drugi 

kandidat odbijen, a koji je, usput rečeno, u potpunosti zadovoljavao uvjete natječaja? Izgleda 

da je jedini nedostatak protukandidata bio nepripadnost porečkoj Interesnoj Društvenoj 

Skupini. 
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 Gradonačelnik Edi Štifanić osvrnuvši se na pitanje vijećnika odgovorio je da gospodin 

Duško Kišberi nije dobio otkaz, već je sporazumom prebačen iz Županije u Grad. 

 

 Maurizio Zennaro, prokomentirao je da ukoliko nije dobio otkaz, onda je došlo do 

kršenja odredbi Zakona o službenicima i namještenicima u lokalnoj i područnoj (regionalnoj) 

samoupravi koji u članku 92. stavak 1. i 3. propisuje sljedeće: " Službenik koji je primljen u 

službu s radnim iskustvom na odgovarajućim poslovima u trajanju dužem od vremena 

određenog za vježbenički staž, a nema položen državni stručni ispit, dužan je ispit položiti u 

roku od godine dana od prijma u službu. Službeniku koji ne položi državni stručni ispit u roku 

iz stavka 1. ovoga članka prestaje služba istekom posljednjeg dana roka za polaganje ispita." 

Prema tome, gospodinu Kišberiju je prestao radni odnos sa 31.08.2013. godine. Nadalje, 

članak 18. stavak 2. istog Zakona na kojeg se Gradonačelnik poziva glasi: " Natječaj se ne 

provodi u slučaju prijma u službu osobe zaposlene u državnom tijelu...", a to ukazuje na 

kršenje zakona,  jer gospodin Kišberi, prema svim važećim propisima, nije bilo zaposlen da bi 

se primio u Grad Poreč bez natječaja. Naglasio je kako takav postupak nije začuđujući s 

obzirom na vrlo česta kršenja raznih poslovnika, od najma sportskih objekata, dodjeljivanja 

sredstava javnih potreba u kulturi i dr. Pozvao je Gradonačelnika i sve odgovorne da prije 

davanja bilo kakvih izjava ipak pročitaju zakone.  

 

 9. Eugen Stanissa  postavio je dva pitanja: 

 

 " 1. Zanima me kako je do sada prošla ova turistička sezona po pitanju naplate kazni 

za razne komunalne i prometne prekršaje? Da li se Grad uspio organizirati tj bolje ekipirati 

što je više puta bilo riječi na samom gradskom vijeću? 

 

 2. Građani iz MO Mate Balota su me upitali da li je moguće u tom naselju postaviti 

stajalište - kućicu za autobus, posebice radi djece koja od tamo kreću za škole u ostale 

gradove Istre." 

 

 Pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav Marino Poropat odgovorio je da je 

komunalno i prometno redarstvo u ovu turističku sezonu ušlo vrlo dobro ekipirano i 

pripremljeno, te da je prema, do danas poznatim podacima, do 31.07.2015. godine komunalno 

redarstvo izreklo 20% više kazni nego u cijeloj protekloj godini. Svi ti podaci će biti vidljivi u 

polugodišnjem izvješću o radu Gradonačelnika u kojem će biti obrađen period kada je najveći 

dio tih aktivnosti realiziran. Ukoliko se zbraja komunalno i prometno redarstvo, zaključno sa 

navedenim datumom, izrečeno je oko 800 000,00 kuna kazni za naplatiti. 

  

 Zamjenik gradonačelnika Loris Peršurić odgovarajući na drugo pitanje, iznio je kako 

je Grad, putem predstavnika mjesnog odbora, upoznat sa problematikom, te da je u postupku 

nabavka prikladne kućice za autobusno stajalište u naselju Mate Balota. Zbog istog problema 

je nekoliko kućica već postavljeno i na području MO Žbandaj, a do kraja ove godine se 

planira i postavljanje kućice na području MO Veli Maj, konkretno u naselju Gulići. 

 

10. Stevo Žufić, iznio je sljedeće pitanje i inicijative: 

 

 " 1. Poznato je da inicijativa za postavljanje skulpture La Mula de Parenzo postoji već 

godinama. Inicijative su pokretale Udruga Parenzana, Rotary klu, a gospodin Drago Orlić je 

čak prikupljao novce za realizaciju te inicijative, no navodno, sve je te inicijative zaustavljao 

Nino Jakovčić. Konačno je ista ušla u proračun pod ostale potrebe u kulturi, te je za njezinu 

provedbu planirano 100.000,00 kn. Postavljam pitanje Gradonačelniku, kako to da je već 
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prošlo gotovo devet mjeseci u ovoj godini, a ništa se nije poduzelo po pitanju izbora lokacije, 

osmišljavanja, izrade i postavljanja skulpture? Tko će tu inicijativu provesti, nadamo se na 

javan i transparentan način, jer su građani izuzetno zainteresirani da ih se aktivno uključi u 

sve faze izvedbe tog projekta?  

 

 2. Prije dva mjeseca na mjesto ravnatelja Pučkog učilišta izabran je 

gospodin Elio Štifanić, koji je obnašao funkciju predsjednika Odbora za gospodarstvo. 

Kako Odbor za gospodarstvo ima izuzetno puno posla, pogotovo sada u fazi usvajanja 

Strategije razvoja gospodarstva grada Poreča, smatram da rad tog Odbora treba intenzivirati 

i da treba imenovati novog predsjednika. Mišljenja sam da bi predsjednik Odbora za 

gospodarstvo trebala biti nezavisna osoba, te dajem inicijativu  gradonačelniku da se za 

predsjednika Odbora imenuje doktora Zdenka Tomčića, koji je godinama bio 

gospodarstvenik, radio je u "Aniti" i "Plavoj laguni", bio je pročelnik Odjela za turizam u 

Institutu za poljoprivredu i turizam i profesor na Ekonomskom fakultetu u Puli. 

 

 3. Kako je pitanje produženja turističke sezone jedno od najvažnijih pitanja 

poslovanja malog gospodarstva u ovome gradu, smatram da hitno treba napraviti Program 

produženja turističke sezone, koji će se svake godine dopunjavati, u koji se trebaju uključiti 

svi u ovome gradu, od  javnog sektora, gospodarstvenika, privatnih subjekata, udruga itd., pa 

dajem inicijativu da se, od strane ovog Gradskog vijeća i gradonačelnika, zaduži Odbor za 

gospodarstvo da pripremi prijedlog takvog programa, te da ga se uputi na raspravu ovom 

Vijeću, te javnu raspravu svim zainteresiranim subjektima. To je izuzetno važno u kontekstu 

ukupnog gospodarstva, kao i u kontekstu Programa Hrvatska 365,  intencija kojeg je, da se u 

svakoj sredini u Hrvatskoj koja se u taj program uključila, poduzimaju mjere za produženje 

turističke sezone." 

 

 Vezano za inicijative koje se daju na sjednicama Gradskog vijeća, predložio je da se u 

roku od tri mjeseca dade jedan konačan odgovor o njihovom prihvaćanju ili o razlozima 

odbijanja istih, jer u protivnom razne inicijative vijećnika nemaju nikakvog smisla.  

 

 Gradonačelnik Edi Štifanić, potvrdio je da je u Proračunu za ovu godinu predviđen 

iznos od 100.000,00 kuna za skulpturu La mula de Parenzo. Natječaj za postavljanje skulpture 

još nije proveden i još ne postoji izvođač. Kada natječaj bude raspisan, svi koji se budu javili 

bit će dobrodošli sa svojim idejama i sugestijama. 

 Odbio je prijedlog da se gospodina Zdenka Tomčića imenuje predsjednikom Odbora 

za gospodarstvo jer, ukoliko su informacije točne, ima nepodmirenih dugovanja prema 

Poreznoj upravi u iznosu od više miliona kuna, pa iz tih razloga ne bi mogao obnašati 

funkciju predsjednika tog Odbora. 

 Prihvatio je inicijativu oko izrade programa produženja turističke sezone. 

 

 Stevo Žufić, smatra nekorektnim od strane gradonačelnika da govori o netočnim 

informacijama o dugovanjima gospodina Tomčića, s kojim on poslovno surađuje i koji, 

koliko je njemu poznato, nema nikakvog duga prema Poreznoj upravi, a kamo li duga od 

nekoliko miliona kuna. 

 

 Gradonačelnik Edi Štifanić je ponovio kako je u svom prethodnom izlaganju 

spomenuo upitnost točnosti tih informacija. 

 

 (inicijativa oko izrade programa produženja turističke sezone upućena je Upravnom 

odjelu za proračun i gospodarstvo dopisom KLASA: 011-01/15-01/121, URBROJ: 2167/01-

07-01-15-1) 
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11. Daniel Šaškin, postavio je sljedeće pitanje i inicijativu: 

 

 "1. Veliki je problem što pauk služba u Poreču ne radi 24 sata, tako da odvezena 

vozila nije moguće preuzeti u noćnim satima. Taj problem se javlja i u popodnevnoj pauzi 

kada vlasnici također ne mogu preuzeti svoje automobile. Isto tako, služba ne dozvoljava 

vlasnicima vozila da preuzmu svoja vozila prije nego što plate odvoženje/ležarinu, što je čini 

mi se protuzakonito, a u jednom slučaju sam i osobno bio svjedok. Ne primaju kartice već 

zahtjevaju da se plati u gotovini. Djelatnici "pauka" također ne pristaju, što su po zakonu 

dužni napraviti, da u slučaju kada vlasnik vozila zatekne pokušaj dizanja vozila, automobil 

vrate na kolnik i naplate pokušaj odvoženja koji iznosi pola cijene kazne. Ako u tome 

sudjeluju još i gradski komunalni redari, onda je ta pojava tim više zabrinjavajuća i potrebno 

je poduzeti određene aktivnosti da se takvim postupcima stane na kraj. Poznato je da ekipa 

pauka ima svoje sigurne lokacije na kojima redovno "peca" prekršitelje, pa bi bilo dobro 

napraviti statistiku ulica u kojima se najčešće dižu vozila. Predlažem da se razmisli o 

ponovnom osnivanju "pauk službe" pri Uslugi Poreč d.o.o., koja bi svoje usluge mogla 

ponuditi i okolnim općinama (Vrsar, Funtana, Tar,...). Tako bi se jedan dio prikupljenih 

sredstava mogao utrošiti za postavljanje sigurnih, dovoljno visokih stupića, koji bi estetski 

bili puno bolje rješenje, pogotovo kada znamo da su sadašnje "gljive", na kojima su mnogi 

oštetili svoja vozila i preko kojih su mnogi pješaci pali, privremeno rješenje. 

  

 2. Vezano za tematsku sjednicu o turizmu koju čekamo već više od godinu dana, 

predlažem da te tematske sjednicu budu redovne ili barem da redovne sjednice imaju pitanja 

vezana uz turizam (ponuda, kvaliteta itd.) i da se na njih pozovu stručni ljudi i djelatnosti 

turizma. " 

 

 Odgovarajući na prvo pitanje direktor Usluge Poreč d.o.o.  Milan Laković se zahvalio 

vijećniku na ukazanom povjerenju, naglasivši da će se sagledati svi tehnički i ekonomski 

aspekti te inicijative, pogotovo zato što je, ne tako davno, Usluga imala pauk koji nije bio u 

najboljem stanju pa se iz tog razloga prodao. Pokušat će se osmisliti jedan kvalitetan program 

i predočiti ga nadležnim tijelima upravljanja (NO), nakon čega će Gradsko vijeće biti 

izviješteno o učinjenom. 

 

 Vezano za tematsku sjednicu o turizmu, predsjednik Vijeća Adriano Jakus je naglasio 

da će se sazvati zajednički dogovor o načinu sazivanja i tijeku te sjednice, te o stručnim 

osobama koje bi bile pozvane radi sudjelovanja u raspravi. Izvijestio je vijećnike kako je u 

pripremi nekoliko tematskih sjednica, o kojima će vijećnici pravovremeno biti upoznati. 

 

12. Manuela Janko, dala je sljedeću inicijativu: 

 

 " Obitelji s djecom koje koriste plažu Punta Busola u Starom Červaru ljetos su me u 

više navrata zamolili da se nešto poduzme kako bi se na toj plaži zabranio nudizam. Moja 

inicijativa je da se plaža označi tako da veći dio plaže postane prilagođen za obitelji, a da se 

manji dio ipak prilagodi FKK plaži. Mislim da bi tako zadovoljili potrebe i nudista i građana 

koji ne prakticiraju nudizam." 

  

 (inicijativa je upućena Upravnom odjelu za komunalni sustav dopisom KLASA: 

011-01/15-01/119, URBROJ: 2167/01-07-01-15-1) 
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13. Fabrizio Picco, postavio je sljedeća pitanja: 

 

"1. Čitam na Istra News portalu da će dio izbjeglica iz Sirije biti smješten i u Poreč. 

Da li Grad ima ikakvih informacija po tom pitanju? 

 

2. Prije otprilike dva mjeseca postavio sam pitanje o planovima za rekonstrukciju  

ceste Mugeba-Fuškulin-Dračevac. Pitanje je proslijeđeno Županijskoj upravi za ceste, pa 

mislim da bi na njega trebalo odgovoriti, makar negativno." 

 

Predsjednik vijeća Adriano Jakus je naglasio da će se odgovor na prvo pitanje 

dostaviti čim se te informacije provjere u nadležnim institucijama putem nadležnog upravnog 

odjela, a što se drugog pitanja tiče,  biti će provjereno u ŽUC-u u kojoj je fazi priprema 

odgovora. 

  

 (prvo pitanje je upućeno Upravnom odjelu za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i 

zdravstvenu zaštitu dopisom KLASA: 011-01/15-01/120, URBROJ: 2167/01-07-01-15-1). 

 

14. Vladimir Sladonja, postavio je sljedeća pitanja: 

 

 "1. Pitanje postavljam dogradonačelniku Lorisu Peršuriću. Zanima me da li se, kod 

izgradnje prometnica na području Grada, u habajući sloj asfalta ugrađuje propisani kameni 

agregat od eruptivnog kamena? Naime, obzirom na klizavost rotora izgrađenih u posljednjih 

10 godina nameće se pitanje kvalitete završnog sloja asfalta. 

 2. Pitanje postavljam gradonačelniku Ediju Štifaniću. Lani u ovo doba godine, nakon 

što smo usvojili koncept javno-privatnog partnerstva za izgradnju nove škole, u svim 

medijima ste najavili da će radovi na izgradnji nove škole početi 1. rujna ove godine, a da će 

prvi đaci krenuti u novu školu 2016. godine. Obzirom da je sada očigledno da je to bilo još 

jedno Vaše neispunjeno obećanje vezano za izgradnju škole, pitam Vas da li je moguće da će 

Vam proteći i treći mandat gradonačelnika, a da škola neće biti izgrađena? 

 

 Zamjenik gradonačelnika Loris Peršurić je odgovorio da se eruptivni kamen ugrađuje 

po pravilima struke i cestogradnje kao i po rangu ceste. 

 

 Vladimir Sladonja naglasio je kako je opće poznata činjenica da je kvaliteta asfalta 

kod nas jako loša jer su gotovi svi rotori klizavi, te se ne može usporediti s kvalitetom koja se 

može vidjeti na prometnicama u Italiji, npr. na relaciji od Udina prema Austriji. 

 

 Loris Peršurić pojasnio je kako se kod obavljanja poslova asfaltiranja redovito 

obavljaju propisana tekuća i kontrolna ispitivanja. Naveo je primjer rotora kod Kauflanda gdje 

je zbog utvrđene loše kvalitete asfalta bio promijenjen cijeli habajući sloj. Za ostale 

prometnice tekuća i kontrolna ispitivanja potvrđuju zadovoljavajuću kvalitetu. Složio se s 

konstatacijom da je na spomenutoj prometnici u Italiji kvaliteta asfalta zaista bolja što je 

rezultat njihovih pravilnika, koji su u odnosu na hrvatske pravilnike, značajno jači i 

kvalitetniji. 

 

 Gradonačelnik Edi Štifanić, odgovarajući na drugo pitanje iznio je kako javno 

privatno partnerstvo za izgradnju škola nije isključivo u domeni Grada. Natječaj provodi 

Centar za energetiku i praćenje investicija koji je prolongirao rok za ponude do 02.11.2015. 

godine, sukladno čemu je logično da se škola neće moći početi graditi u planiranom roku. 

Koliko je poznato, čekaju se obvezujuće ponude banaka, kako bi se stvorili uvjeti za sklapanje 
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ugovora. Međutim, budući da su izbori blizu, pitanje je kako će se cjelokupna situacija 

odvijati.  

 

 

TOČKA 2. 

Odluka o osnivanju i pristupanju Grada Poreča-Parenzo 

 udruzi Lokalna akcijska grupa u ribarstvu 

 

 Roberta Krivičić voditeljica općih poslova i odnosa s javnošću LAG-a "Središnja 

Istra", prezentirala je prijedlog Odluke o osnivanju i pristupanju Grada Poreča-Parenzo udruzi 

Lokalna akcijska grupa u ribarstvu (LAGUR), u skladu s materijalom koji je dostavljen 

vijećnicima u prilogu poziva.  Tijekom  svog izlaganja govorila je o LEADER načelima na 

kojima se temelji osnivanje i principi djelovanja LAGUR-a i to: teritorijalnom programu 

namijenjen točno definiranom ruralnom području na razini nižoj od regionalne, korištenje 

pristupa odozdo prema gore prilikom sastavljanja i provedbe lokalne razvojne strategije u 

ribarstvu; stvaranju lokalnog javno-privatnog partnerstva kao pravnog tijela; višesektorskom 

pristupu koji se temelji na interakciji između činitelja i projekata različitih sektora lokalnog 

gospodarstva; provedbi inovativnih pristupa; provedbi pilot-projekta; i umrežavanju 

aktivnosti lokalnog partnerstva. 

 

Predsjedavatelj je nakon uvodnog izlaganja otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

 Stevo Žufić je napomenuo kako je na ovom Gradskom vijeću u više navrata postavljao 

pitanja vezana za LAG koji nije nikad osnovan. Konstatirao je da je Pravilnik o uvjetima, 

kriterijima i načinu dodjele potpore u okviru mjere III.1. "pripremna potpora", kojeg je 

gospođa Krivičić Uvodno spomenula objavljen s današnjim danom u Narodnim novinama br. 

96/15, te se osvrnuo se na članak 5. točku 3. tog Pravilnika, u kojoj stoji da niti jedna 

interesna skupina, što znači ni javni sektor, ne može imati više od 49% upravljačkih prava. 

Kako ne bi na samom početku napravili grešku, te s obzirom da nije primijetio da su pri 

osnivanju FLAG-a ili LAGUR-a uključeni gospodarstvenici, ribari, njihove druge i druge 

interesne skupine  koje su zainteresirane za more i ekologiju na moru, zamolio je za dodatno 

pojašnjenje, jer ukoliko pri prijavama po raspisanim natječajima ne budemo imali pravilno 

formirani FLAG, neće se uspjeti ništa dobiti. 

 

 Roberta Krivičić, naglasila je da se upravljačka struktura FLAG-a kao i LAG-a mora 

sastojati od sva tri sektora ( javni, privatni i civilni sektor ). Što se tiče privatnog sektora, tu se 

podrazumijeva sektor ribarstva koji je u tom području najbitniji i njihov bi udio u strukturi 

trebao biti premoćan. Osim toga, važno je da oni po osnovanom FLAG-u budu najvažniji 

faktor, te da kao takvi budu aktivno uključeni u izradu same strategije kako bi u konačnici ista 

odgovarala stvarnim potrebama ribarstva.  

 

 Robert Velenik, iznio je kako se s predmetnom tematikom susreo na prvom 

informativnom sastanku na kojem je bilo riječi o FLAG-u i, kao što je u uvodnom izlaganju 

rečeno, Poreč je drugi grad u Hrvatskoj koji je pristupio osnivanju udruge koja je isključivo 

fokusirana na potpore u ribarstvu. Bitno je naglasiti i to da područje FLAG-a odnosno 

LAGUR-a obuhvaća područje Grada Poreča, općina Višnjan, Funtana, Vrsar,  Tar-Vabriga i 

Tinjan, te Grada Pazina,  koji  zajedno pristupaju osnivanju te udruge, jer područja moraju biti 

geografski povezana. Na spomenutom sastanku su sudjelovali i predstavnici udruga ribara i 

Ceha ribarstva pri Udruženju obrtnika Poreč. 
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Budući da se u otvorenoj nitko više nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavatelja, jednoglasno je donijeta 

 

 

O D L U K A 

 o  osnivanju i pristupanju Grada Poreča-Parenzo 

 udruzi Lokalna akcijska grupa u ribarstvu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/108 i 

61, URBROJ: 2167/01-07-15-2).  

 

Točka 3.  

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2015. godinu 

 

 Tatjana Matošević pročelnica Upravnog odjela za proračun i gospodarstvo, iznijela je 

obrazloženje uz prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Poreča-

Parenzo za 2015. godinu, a sve u skladu s dostavljenim materijalom koji je priložen ovom 

zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po Polugodišnjem izvještaju. 

 

 Snježana Mekota, rekla je kako ove godine imamo sreće da je sezona dobra i da se 

dogodila legalizacija, pa se proračun puni bolje od plana. Konačno nije trebalo uzimati onaj 

kratkoročni kredit, kojeg se uzimalo prethodnih godina te se bez problema servisiraju obveze. 

Izrazila je nadu da će se time pokriti značajan dio gubitka iz prošlih godina i da će konačno 

ovaj mandat završiti na pozitivnoj nuli, jer joj je dojadilo tolike godine raditi s tim teretom 

gubitaka. Napomenula je da će se, ukoliko se još dogodi neki kapitalni prihod od planirane 

prodaje nekretnina, moći konačno realnije planirati sljedeći proračun. Zanimalo ju je zašto se 

ostvario gotovo za trećinu manji prihod od koncesije i zašto su gotovo za 50% porasli troškovi 

telefona, pošte i prijevoza? Mišljenja je da bi danas, kada ima toliko konkurenata na tržištu, 

trebalo očekivati da troškovi tih usluga padaju, a ne rastu. 

 Također je zanima da li je Grad u prekršaju jer momentalno nema internog revizora, 

iako to Zakon propisuje, budući je dosadašnji revizor postao ravnatelj POUP-a? 

 

Tatjana Matošević, odgovarajući na postavljena pitanja, vezano za koncesije naglasila  

je kako su iste niže zbog toga što je realiziran ugovor o koncesiji sa Rivierom za parkiralište 

Žatika. Što se troškova telefonije tiče, proveden je postupak javne nabave pa se odabirom 

drugog operatera i prelaskom na njegove usluge očekuje smanjenje tih troškova. Vezano za 

internog revizora i eventualnu prekršajnu odgovornost Grada, rekla je kako unutarnja revizija 

nije u nadležnosti Upravnog odjela za proračun i gospodarstvo, te iz tog razloga nije u 

mogućnosti odgovoriti na postavljeno pitanje. 

 

Stevo Žufić, konstatirajući dobro punjenje proračuna, upozorio je na činjenicu da, u 

odnosu na prošlu godinu, samo dvije stavke donose veće prihode. Obrazlažući tu konstataciju 

naglasio se kako se radi o 3 miliona kuna iz darovnica subjekata unutar općeg proračuna i 8 

miliona kuna od komunalnog doprinosa i komunalne naknade. S obzirom da te stavke nisu 

vezane za turističku sezonu, pa ukoliko ih izuzmemo, onda je ostvarenje proračuna približno 

isto kao i prošle godine, iako imamo porast turizma od 7-8%. S obzirom na to, postavlja se 

pitanje kako to da se iz tog tog turizma ne ostvaruju značajnije veći prihodi? 

Drugo pitanje odnosi se na značajni rast rashoda i to materijalnih rashoda za oko 3 

miliona kuna i ostalih rashoda 1,2 miliona kuna. S obzirom da su rashodi vezani za opće 
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poslovanje, zamolio je za pojašnjenje o tome da li su rashodi vezani za namjenske prihode ili 

su neka druga potrošnja, što ne bi bilo dobro s obzirom na konstantnu potrebu njene 

racionalizacije? 

 

Tatjana Matošević, odgovarajući na postavljena pitanja, naglasila je da su proračunski 

prihodi vezani uz turizam porezni prihodi i to. porez na dohodak, porez na potrošnju i porez 

na korištenje javnih površina. Osim toga, uz turizam je vezana i boravišna pristojba. Svi su ti 

prihodi realizirani iznad prošlogodišnje realizacije. Na dan 31.08. ove godine, prihodovna 

strana proračuna je realizirana sa 103 miliona kuna, što je za 18% više nego u istom razdoblju 

prošle godine, ostvareno je 58% Plana i realizirano je 91 milion rashoda ili 51% plana. 

Što se tiče poreznih prihoda, na dan 31.08. ove godine porez od korištenja javnih 

površina ostvaren je u odnosu na prošlu godinu sa indeksom 126 u iznosu od 6,1 milion kuna, 

zatim, porez na dohodak u iznosu od 22 miliona kuna, sa nešto nižim indeksom 23 zbog 

izmjene zakonske regulative, te porez na potrošnju koji je ostvaren u visini od 1,7 miliona 

kuna što je za 13% više u odnosu na realizaciju u prvih osam mjeseci prošle godine. 

Što se tiče materijalnih rashoda koji obuhvaćaju kompletno održavanje komunalne 

infrastrukture, izvori za njihovo financiranje nisu samo nenamjenski prihodi, već i prihodi za 

posebne namjene,  tj. komunalna naknada, te prihodi od imovine, zakupa, koncesija i drugih 

osnova. Ne radi se o trošenju nenamjenskih prihoda. 

 

 Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, predsjedavatelj je 

stavio na glasanje prijedlog Polugodišnjeg izvještaja, nakon čega je utvrdio da je, sa 16 

glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM glasom, donijet 

 

Polugodišnji izvještaj  

o izvršenju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2015. godinu 

 

 (Polugodišnji izvještaj je priložen zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-

01/15-01/107, URBROJ: 2167/01-07-15-2). 

 

 

TOČKA 4. 

Izvješće o poslovanju i financijsko izvješće Umjetničke škole Poreč  

za period listopad-prosinac 2014. godine 

 

 Sanjica Sara Radetić iznijela je obrazloženje uz Izvješće o poslovanju i financijsko 

izvješće Umjetničke škole Poreč za period listopad-prosinac 2014. godine, u skladu s 

materijalom koji je dostavljen vijećnicima u prilogu poziva. Ujedno je zahvalila Gradu i 

Gradskom vijeću na podršci i dugogodišnjoj suradnji na izgradnji preduvjeta za osnivanje 

srednje glazbene škole te podsjetila na brojne uspjehe učenika i učitelja na lokalnim, 

državnim i međunarodnim natjecanjima. 

  

Predsjedavatelj je otvorio raspravu po prezentiranom izvješću. 

 

 Snježana Mekota, primijetila je tehničku grešku koja se potkrala na predzadnjoj 

stranici izvješća gdje umjesto 2015. treba pisati 2014. godina. Zamolila je za objašnjenje 

stavke  "plaće za posebne uvjete rada-smjenski rad". Postoji plaća za redovan rad i za 

prekovremeni rad , te joj nije jasno kakva još plaća postoji? Također joj se čine visoke stavke 

za službena putovanja i naknade za prijevoz od gotovo 120.000 kn za tri mjeseca. Zar nitko 

od zaposlenih ne stanuje u Poreču, budući da bi po tim pokazateljima preko 1.000 kn iznosilo 

mjesečno po zaposleniku? 
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 Sanjica Sara Radetić, odgovorila je kako učitelji imaju zaista nezahvalno radno 

vrijeme i prilagođavaju se smjenskom radu u školi. U skladu s kolektivnim ugovorom, kao 

smjenski rad, priznaje im se rad dva dana prijepodne i tri dana poslijepodne. Puno je učitelja 

nastanjeno izvan Poreča i iz tog se razloga radi na kadru za srednju školu. Financiranje 

dolaska na posao doista je velika stavka koja niti ne pokriva stvarne troškove učitelja kojima 

međugradski prijevoz ne odgovara rasporedu, pa moraju koristiti osobna vozila. Troškovi za 

službena putovanja vezani su uz stručna usavršavanja, natjecanja itd.  

 

 Rodoljub Kosić, čestitao je ravnateljici na postignutim uspjesima u dosadašnjem radu 

škole, te joj je ujedno zaželio uspjeh u izvršavanje radnih zadataka na novoj dužnosti 

ravnateljice Umjetničke škole Poreč, kao i novom ravnatelju Pučkog otvorenog učilišta  

gospodinu Eliu Štifaniću.  

 Osvrnuo se općenito na izvještavanje o radu ustanova naglasivši kako smatra da bi 

izvještaji za prethodnu godinu trebali ranije dolaziti na dnevni red Vijeća, ocijenivši kako nije 

korektno prema vijećnicima ni prema građanima da se na jednoj sjednici razmatra čak 11 

izvješća, čime se onemogućava njihovo kvalitetno razmatranje i sadašnja rasprava nema 

naročitog smisla. Mišljenja je da bi vijećnici, zajedno sa stručnim odborima predviđenim za te 

djelatnosti, nadležnim upravnim tijelima i odgovornim osobama ustanova, trebali jače 

sudjelovati sa svojim idejama, pitanjima i sugestijama još u fazi donošenja programa tj. pri 

donošenju proračuna za narednu godinu.  

  

 Gradonačelnik Edi Štifanić, osvrnuvši se na diskusiju vijećnika Kosića, podsjetio je 

kako su vijećnici njegove Nezavisne liste, lani prilikom donošenja Proračuna za 2015. godinu, 

napustili sjednicu Gradskog vijeća. Tada su imali priliku, koju nisu iskoristili, da se aktivno 

uključe u planiranje proračuna i programa ustanova. 

 

 Rodoljub Kosić, naglasio je kako bi bilo dobro da, upravo iz razloga zbog kojeg su 

napustili sjednicu, nadležnima postane jasno da bi neke važne dokumente trebalo donositi u 

dva koraka, a ne plasirati jedan štos materijala i time onemogućiti pripremu konkretne 

rasprave, tako da je ovakvim automatizmom donošenja dokumenata onemogućeno njihovo 

prethodno kvalitetno razmatranje. Naglasio je kao je i statistički moguće dokazati 

nespremnost prihvaćanja bilo kakvih sugestija i najboljih namjera koje oporbeni vijećnici daju 

na sjednicama ovog Vijeća, ocijenivši kako je vrijeme da se nadležni zamisle nad takvim 

ponašanjem. 

 

 Predsjedavatelj Adriano Jakus, obratio se vijećniku Kosiću uz konstataciju kako svi 

vijećnici obavljaju svoju vijećničku dužnost 365 dana u godini, što znači da, u svakom 

trenutku, mogu u bilo kojoj gradskoj ustanovi ili instituciji, reagirati i tražiti informacije, dati 

sugestije, primjedbe i sl.. Svaki vijećnik može, zajedno sa nadležnim pročelnicima gradskih 

upravnih odjela i ravnateljima ustanova, pravovremeno sudjelovati u otklanjanju uočenih 

nedostataka i predlagati poboljšanja. Kolika će ta aktivnost biti, ovisi isključivo o samim 

vijećnicima. Konstatirao je kako se od oporbenih vijećnika nažalost stalno dobivaju razne 

izjave kojima izražavaju nezadovoljstvo sa proračunom, izvještajima i nekakvim rokovima, 

ali bez konkretnih i pravovremenih prijedloga.  

 

 Fabrizio Picco, pitao je odnosi li se mišljenje oko putnih troškova na ljude sa sela koji 

žive na području Poreča, ili na one koji žive van Poreštine? Naglasio je da, ukoliko se odnosi 

na one koji žive na selu, onda se ja osjeća uvrijeđenim, jer, stalno se netko u Poreču žali kako 
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nema dovoljno parkirnih mjesta za stanare, pa bi onda najbolje bilo da se onima koji dolaze iz 

okolnih mjesta ukinu putni troškovi i da nam se ponudi besplatni parking, a onima koji živite 

u gradu da koristite bicikle, skutere, romobile itd,. 

 

Budući da se u otvorenoj više nitko nije javio za riječ, na prijedlog predsjedavatelja, 

jednoglasno je donijeta 

 

O D L U K A 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća 

Umjetničke škole Poreč za period od  1. listopada do 31. prosinca 2014.godine 

 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni su dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/110 i, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2).  

 

 

TOČKA 5.  

Izvješće o radu i financijsko izvješće Pučkog otvorenog učilišta Poreč  

za 2014. godinu 

 

 Elio Štifanić, ravnatelj Pučkog otvorenog učilišta Poreč, zahvalio se na riječima 

podrške koje je večeras i proteklih dana dobio povodom imenovanja na dužnost ravnatelja te 

ustanove, uz naglasak da će svojim zalaganjem i radom nastojati opravdati ukazano 

povjerenje. U nastavku svog izlaganja naglasio je da će, s obzirom da je izvješće koje je 

dostavljeno vijećnicima u prilogu poziva, izrađeno prije njegovog imenovanja za ravnatelja 

POUP-a, u kratkim crtama prenijeti samo bitnija poglavlja izvješća, navedena u dostavljenom 

materijalu.  

  

Predsjedavatelj je otvorio raspravu po prezentiranom izvješću. 

 

Eugen Stanissa, čestitao je novom ravnatelju na imenovanju. S obzirom na činjenicu 

da je tek nedavno imenovan na dužnost ravnatelja, zanima ga kako vidi budući razvoj POUP-

a, odnosno koja bi bila okosnica programa razvoja te ustanove? 

 

Elio Štifanić, smatra da glavna okosnica programa razvoja POUP-a mora biti u 

obrazovanju i raznim aktivnostima (tečajevi i dr.) kroz koje bi se ostvarila mogućnost 

pribavljanja vlastitih dodatnih sredstava, što bi vodilo prema jednom dugoročnom procesu 

samofinanciranja, kako bi se druge djelatnosti - glazbeno-scenska i likovna djelatnost (razne 

izložbe i koncerti), mogle financirati iz vlastitih sredstava. Smatra da će gradski proračun biti 

sve manje u mogućnosti financirati potrebe proračunskih korisnika, tako da će svaki korisnik 

biti primoran razmišljati o iznalaženju mogućnosti samofinanciranja. Na taj će se način dobiti 

kvalitetni programi koji će se moći financirati iz vlastitih sredstava i slijedom toga, moći će ih 

se kandidirati dalje prema ministarstvima, fondovima i drugim izvorima financiranja. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavatelja,  jednoglasno je donijeta  

 

 

O D L U K A 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Pučkog otvorenog učilišta Poreč za 

2014. godinu 
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 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/1033 , 

URBROJ: 2167/01-07-15-2).  

 

 

TOČKA 6. 

Izvješće o radu i financijsko izvješće Zavičajnog muzeja Poreštine - Muse del territorio 

parentino za 2014. godinu 

 Elena Uljančić Vekić, ravnateljica Zavičajnog muzeja Poreštine - Museo del territorio 

parentino iznijela je obrazloženje uz Izvješće o poslovanju i financijsko izvješće Zavičajnog 

muzeja Poreštine - Museo del territorio parentino za 2014. godinu, u skladu s materijalom koji 

je vijećnicima dostavljen u prilogu poziva. 

 

 Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po prezentiranom Izvješću  

 

 Snježana Mekota, iznijela je kako joj je zanimljiva struktura zaposlenih u Muzeju. 

Činjenica je da godinama zatvoreni Muzej plaća četiri domara, a zanima je zašto zatvoreni 

Muzej financira domara za crkveni muzej, koji radi, naplaćuje ulaznice i ostvaruje znatne 

prihode, te što rade dva domara po osam sati u parku skulptura Dušana Džamonje i tko ih 

kontrolira? Četvorica zaposlenih za osam radnih sati mogu obaviti jako puno posla, pa  joj 

nije jasno koju to količinu posla moraju obaviti dnevno ti domari da bi ispunili satnicu? 

Zamolila je ravnateljicu za objašnjenje. 

 

 Elena Uljančić Vekić, odgovarajući na pitanja vijećnice, pojasnila je da domara 

dijecezanskog muzeja financira Grad u cilju zaštite UNESCO-vog spomenika kulture. On je 

prijavljen kao zaposlenik Zavičajnog muzeja preko kojeg prima plaću, a krajem ovog mjeseca 

ide u mirovinu. Što se tiče dvojice domara parka skulptura Dušana Džamonje, njihove plaće 

zajedno financiraju Ministarstvo kulture, Općina Vrsar i Istarska županija, dok Grad prema 

njima nema nikakvih davanja. Zavičajni muzej ima jednog domara kojeg dijeli sa Gradskom 

knjižnicom. 

 

 Snježana Mekota, zanima je tko kontrolira rad dvojice domara u parku skulptura i 

zašto taj park mora imati dva domara? 

 

 Elena Uljančić Vekić, je rekla kako se skulpture Dušana Džamonje trenutno izlažu u 

Milanu. Domari održavaju sve skulpture, a jedan od njih zadužen je samo za održavanje 

parka. Radi se o parku velike površine od 24 000 m2, a njihove su plaće male. Napomenula je 

da se radi se o vrijednim ljudima, koji taj veliki posao rade za malen novac i nisu na teret 

gradskog proračuna. Jedan od domara zadužen je za održavanje skulptura i on ih uredno 

premazuje, servisira, nadomješta, čak i restaurira pod pokroviteljstvom mentora iz Zagreba. 

Muzej je sa domarima u stalnom kontaktu, tako da se redovno prati njihov rad, pa čak i 

potrošnja goriva. 

 

 Daniel Šaškin, zanima ga postoji li mogućnost da Poreč dobije izložbu u rangu Dalija 

ili Picassa poput onih u Rovinju. Da li bi ovaj Grad možda riskirao uložiti u nešto značajno, 

pa da gosti plate ulaznicu ne bi li to pogledali ili se vrtimo u začaranom krugu? Razmišlja li se 

uopće visoko i kvalitetno ili se samo krpari na mjestu i tu će se biti i dalje? 

 

 Elena Uljančić Vekić, rekla je da, kao ljubitelj suvremene umjetnosti, uz dužno 

poštovanje prema kolegama iz Rovinja, mora istaknuti kako se radi isključivo o grafikama 

koje mogu poslužiti za nekakvo brendiranje destinacije, ali im je kvaliteta nikakva. Osim 
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toga, sve ovisi o novcu, tj. s koliko se novaca raspolaže, toliko se može i postići. Muzej nema 

sredstava za osiguranje izložbi, jer se iz proračuna dobiva samo ono što je potrebno za 

plaćanje režija. " U muzeju je trenutno vrlo tužno raditi, jer se nema mogućnosti niti izraziti 

svoje sposobnosti. Sami izmišljamo, preslažemo, pretačemo, selimo, organiziramo znanstvene 

skupove i neke druge nejavne poslove koji javnosti nisu vidljivi, ali Poreč zaslužuje jedan 

muzej i to pod hitno ", zaključila je.  

 

 Daniel Šaškin, napomenuo je kako je izložbe Dalija i Picassa spomenuo samo kao 

primjer, misleći pri tome na razne povijesne izložbe. Ima osjećaj da se da se uopće ne 

razmišlja ni o onome što se bi se turistima u Poreču i moglo ponuditi u kišnim danima, što je 

zapravo tužno. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavatelja,  jednoglasno je donijeta  

 

O D L U K A 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Zavičajnog muzeja Poreštine - Muse 

del territorio parentino za 2014. godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/101 , 

URBROJ: 2167/01-07-15-2).  

 

■ 

  

Predsjedavajući je odredio pauzu u trajanju od deset minuta. 

 

■ 

 U 21,00 sat sjednicu Vijeća su napustili vijećnici Daniel Šaškin, Dražen Prgić, 

Maurizio Zennaro i Dolores Ghersinich, pa je predsjednik Vijeća konstatirao da sjednici 

prisustvuje 13 vijećnika. 

 

 

TOČKA 7. 

Izvješće o radu i financijsko izvješće Gradske knjižnice Poreč za 2014. godinu 

 

 Irides Zović, ravnateljica Gradske knjižnice Poreč iznijela je obrazloženje uz Izvješće 

o poslovanju i financijsko izvješće Gradske knjižnice Poreč za 2014. godinu, u skladu s 

materijalom koji je vijećnicima dostavljen u prilogu poziva. 

 

 Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po prezentiranom Izvješću. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavatelja,  jednoglasno je donijeta  

 

O D L U K A 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Gradske knjižnice Poreč za 2014. 

godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/92, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2).  
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TOČKA 8. 

Izvješće o radu i financijsko izvješće Fonda „Zdravi grad“ Poreč za 2014 godinu 

 

 Nataša Basanić Čuš, koordinatorica Fonda "Zdravi grad" Poreč iznijela je 

obrazloženje uz Izvješće o poslovanju i financijsko izvješće Fonda za 2014. godinu, u skladu 

s materijalom koji je vijećnicima dostavljen u prilogu poziva. 

 

 Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po dostavljenom Izvješću. 

 

 Manuela Janko, rekla je kako se iz izvješća primjećuje da se godinama ozbiljno radi 

na liječenju ovisnika o alkoholu u okviru terapijske zajednice u vanbolničkim uvjetima. To je 

sigurno jako važno za obitelji u kojima postoji taj problem pa je zanima u kojoj mjeri se to 

radi u prevenciji pijenja alkohola kod mladih, na lokalnoj i državnoj razini? Nedavno je u 

medijima objavljeno da je provedeno istraživanje po kojem je Hrvatska na visokom mjestu po 

konzumiranju alkohola na nivou Europe. 

 

 Nataša Basanić Čuš, potvrdila je da se ozbiljno radi na programu liječenja ovisnika o 

alkoholu, kojeg zajednice vrlo rijetko razvijaju u vanbolničkom tretmanu jer je izuzetno 

dugotrajan i zahtijeva multidisciplinarni tim stručnjaka. "Zdravi grad" Poreč provodi taj 

program već godinama uz superviziju doktora Zorana Zoričića, našeg najpoznatijeg 

alkohologa iz KBC Sestre milosrdnice iz Zagreba. Prevencija ranog pijenja alkohola je 

problem i u čitavoj Evropi. Ukoliko se takvi programi ne bi radili, problem bi bio znatno veći. 

Međutim, vrlo je zahtjevno raditi "malu oazu" u državi u kojoj je problem pijenja izrazito 

velik i treći je javno zdravstveni problem, u državi u koja nema nacionalnu strategiju 

suzbijanja alkoholizma ni za mlade ni za starije, dok se problem droga godinama barem 

pokušava rješavati kroz nacionalne strategije. Konstatirala je kako smo mi nažalost kultura 

koja tolerira pijenje i država koja marketingom najdirektnije promovira rano pijenje kod 

mladih. Nemamo unificirani stav lokalne zajednice i roditelja vezano uz droge i alkohol, a što 

se alkohola tiče izostala je čak i podrška obitelji. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavatelja,  jednoglasno je donijeta  

 

O D L U K A 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Fonda "Zdravi grad Poreč za 2014. 

godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/102, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2).  

 

 

TOČKA 9. 

Izvješće o radu i izvršenju financijskog plana i  Izvješće NO Sportske zajednice grada 

Poreča za 2014. godinu 

 

 Milan Markežić, predsjednik Sportske zajednice Grada Poreča, prezentirao je Izvješće 

o radu i izvršenju financijskog plana i Izvješće NO SZGP za 2014. godinu, u skladu s 

materijalom koji je vijećnicima dostavljen u prilogu poziva. 

 

 Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po dostavljenom Izvješću  
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 Snježana Mekota primijetila je da se u pregledu klubova nalaze se dva košarkaška 

kluba, a u pregledu članova samo jedan. Zar košarkaški klub Istra-Poreč nema članova? 

Također je zanima tko je novi zakupnik reklamnih panoa na ogradi stadiona Veli Jože. Što se 

tiče održavanja sportskih objekata, na tu temu je više puta govorila, ali nikako da se riješi. 

Osnovano je poduzeće za upravljanje, Sport d.o.o. ali ne zna što je sada s tom firmom? 

Odlučeno je da je pametnije to prepustiti Sportskoj zajednici, ali očito joj nisu dane ovlasti da 

to radi kako treba. Kada će se konačno riješiti taj problem, koji joj se ne čini niti velik niti 

nerješiv? 

 

 Milan Markežić, odgovarajući na postavljena pitanja iznio je da, što se tiče 

upravljanja sportskim objektima, Sportska zajednica nije zadovoljna sa pojedinim točkama 

ugovora kojeg ima s Gradom i to najviše po pitanju ovlasti. Možda je Grad u tom pogledu 

previše restriktivan, ali je izrazio nadu da će se ostvariti neki zajednički zadovoljavajući 

dogovor i dati veće ovlasti Sportskoj zajednici. Time bi i odgovornost u upravljanju sportskim 

objektima bila veća, misleći pri tom na što veću komercijalizaciju i naplatu zakupa, osim 

opravdanih izuzetaka. Što se tiče reklamnih panoa, sklopljen je ugovor sa MATIJA 

GRAFIČKIM CENTROM iz Poreča, koji je odustao od ugovora, ali je dužan platiti 

cjelogodišnji ugovoreni iznos, tako da će se u drugoj polovici listopada ići na ponovno 

raspisivanje natječaja. Što se tiče održavanja sportskih objekata, mišljenja je kako za to nije 

potrebno posebno poduzeće, već da Sportska zajednica može istima sama raditi, jer bi takvo 

jedno poduzeće značilo samo nepotrebno gomilanje administracije a nikakvo bolje 

upravljanje. Trebalo bi iznaći zajednički dogovor sa Gradom radi osiguranja proračunskih 

sredstava. Stručne službe grada bi trebale napraviti troškovnik na temelju kojeg bi se izvidjele 

mogućnosti i napravio plan održavanja i uređenja objekata po utvrđenim prioritetima i 

potrebama. Ukoliko se na taj način ne bude pristupilo rješavanju trenutačnog stanja pojedinih 

objekata, postoji opasnost da se desi neka nezgoda i ozljeđivanje, što bi uzrokovalo 

nepoželjne posljedice i pokrenulo razna pitanja odgovornosti. Što se tiče košarkaških klubova, 

poznato je da su iz određenih razloga u Poreču postojala dva kluba, međutim, novi košarkaški 

klub se ugasio i pripojio se starom klubu i koliko je poznato, sada dobro funkcionira. Ujedno 

je iskoristio priliku da vijećnike upozna sa informacijom vezanom za stolnoteniske klubove, 

koja se ovih dana mogla čuti u medijima, naglasivši kako su postojala tri kluba, Poreč, Nova 

Vas i Žbandaj, te da se u više navrata pričalo o neregularnosti koja se javlja u radu tih 

klubova. Nakon razmatranja cjelokupne problematike, donijeta je odluka kojom se te klubove 

obvezalo na formiranje zajednice stolnoteniskih klubova, kao što su to svojevremeno učinili 

boćarski klubovi, tako da će Sportska zajednica prema utvrđenim kriterijima dodjeljivati 

sredstva toj zajednici koja će onda oni među sobom podijeliti. U međuvremenu se stolno 

teniski klub Žbandaj ugasio, ali je formiran novi klub "Jadran". Od klubova se, bez obzira na 

njihove različite stavove, traži poštivanje odluka Izvršnog odbora Sportske zajednice, a 

trenutna je situacija takva da nema novaca. Donijeta je isto tako odluka da se više neće 

primati u članstvo niti jedan dupli klub istog sporta, a uporište tome će biti i novi zakon o 

udrugama i zakon o sportu koji je u najavi. 

  

 Robert Velenik, iskoristio je priliku da uputi apel poduzetnicima, obrtnicima i svima 

onima koji posluju na području grada Poreča da pomognu porečke klubove i perspektivne 

sportaše, u čijem napretku i promociji Poreča, financije igraju veliku ulogu. Kako upravo 

dolazi faza početka takmičarskih sezona, svim je sportašima i klubovima potrebna financijska 

pomoć da bi realizirali svoje ciljeve i ostali i dalje uspješni. Navodeći primjer kojeg je jednom 

prilikom uočio u Muzeju Dražena Petrovića u Zagrebu, naglasio je važnost sponzoriranja od 

strane velikih firmi, te je u tom cilju pozvao velike porečke turističke firme da se uključe u 

sufinanciranje porečkog sporta u cilju njegovog daljnjeg razvoja i uspješnosti sportaša. 
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 Milan Markežić, informirao je vijećnike da je formiran Fond izvrsnosti koji 

funkcionira na način da donatori uplaćuju u taj Fond, a Sportska zajednica po određenom 

ključu kojeg odredi Izvršni odbor, sredstava iz tog fonda dodjeljuje sportskim klubovima. 

Naglasio je kako se upravo radi na pripremanju projekta brendiranja porečkog sporta (postoji 

već logo i radni materijali), a aktivnosti će se odvijati u suradnji s Gradom, Turističkom 

zajednicom i turističkim firmama. Projekt je vrlo interesantan, a da bi bio uspješan, zahtjeva 

veći broj učesnika, što Poreč i zaslužuje. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavatelja,  jednoglasno je donijeta  

 

 

O D L U K A 

o prihvaćanju Izvješća o radu i izvršenju financijskog plana i  Izvješća NO Sportske 

zajednice grada Poreča za 2014. godinu 

 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/100, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2).  

 

 

TOČKA 10. 

Izvješće o radu i financijsko izvješće TD STAN d.o.o. Poreč za 2014. godinu 

 

 Alja Udovićić prezentirala je Izvješće o radu i financijsko izvješće TD STAN d.o.o. 

Poreč za 2014. godinu, u skladu s materijalom koji je vijećnicima dostavljen u prilogu poziva 

na ovu sjednicu. 

 Na kraju uvodnog izlaganja, s obzirom na činjenicu da je ovo njezino zadnje obraćanje 

ovom Gradskom vijeću u funkciji direktorice TD Stan d.o.o., zahvalila se gradonačelniku, 

njegovim zamjenicima, predsjedniku Vijeća i vijećnicima, na pruženoj podršci tijekom 

proteklih pet godina od kada je obnašala funkciju direktorice, te je izrazila nadu da će se takva 

suradnja i podrška ostvariti i sa budućim rukovodstvom tvrtke. 

  

Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po prezentiranom izvješću. Budući da se u 

otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, zahvalio se gospođi Udovičić na dosadašnjoj 

suradnji i zaželio sreću i uspjehe u budućem radu. 

 

Na prijedlog predsjedavatelja,  jednoglasno je donijeta  

 

O D L U K A 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća TD STAN d.o.o. za 2014. godinu 

 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/74, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2).  
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TOČKA 11. 

Izvješće o radu i financijsko izvješće Osnovne škole Poreč za 2014. godinu 

 

 Edi Zarli, ravnatelj OŠ Poreč, prezentirao je Izvješće o radu i financijsko izvješće 

Osnovne škole Poreč za 2014. godinu, u skladu s dostavljenim materijalom. 

 

 Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po dostavljenom Izvješću 

  

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavatelja,  jednoglasno je donijeta  

 

O D L U K A 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Osnovne škole Poreč za 2014. godinu 

  

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/115, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2).  

 

 

TOČKA 12. 

Izvješće o radu i financijsko izvješće Talijanske osnovne škole-Scuola elementare italiana 

"Bernardo Parentin" Poreč-Parenzo za 2014. godinu 

 

 Ester Zarli, ravnateljica Talijanske osnovne škole-Scuola elementare italiana 

"Bernardo Parentin" Poreč-Parenzo prezentirala je Izvješće o radu i financijsko izvješće Škole 

za 2014. godinu, u skladu s dostavljenim materijalom 

  

 Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po dostavljenom Izvješću 

 

 Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavatelja,  jednoglasno je donijeta  

 

 

O D L U K A 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Talijanske osnovne škole-Scuola 

elementare italiana "Bernardo Parentin" Poreč-Parenzo za 2014. godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/111, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2).  

 

 

TOČKA 13. 

Izvješće o radu i financijsko izvješće Predškolske ustanove Dječji vrtići i jaslice RADOST 

Poreč za 2014. godinu 

 

  

 Divna Radola, prezentirala je Izvješće o radu i financijsko izvješće Predškolske 

ustanove Dječji vrtići i jaslice RADOST Poreč za 2014. godinu u skladu s dostavljenim 

materijalom. 

 

 Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po dostavljenom Izvješću.  
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 U otvorenoj raspravi Mario Ritoša se osvrnuo na sve izvještaje školskih i predškolskih 

ustanova zahvalivši se svim ravnateljima na uspješnom radu i na uloženom trudu u odgoju 

dosadašnjih i budućih mladih naraštaja. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavatelja,  jednoglasno je donijeta  

 

 

O D L U K A 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Predškolske ustanove Dječji vrtići i 

jaslice RADOST Poreč za 2014. godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/113, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2).  

 

 

TOČKA 14. 

Izvješće o radu i financijsko izvješće Dječjeg vrtića - Scuola del' infanzia PAPERINO 

Poreč - Parenzo za 2014. godinu 

 

 Nataša Musizza, prezentirala je Izvješće o radu i financijsko izvješće Dječjeg vrtića - 

Scuola del' infanzia PAPERINO Poreč - Parenzo za 2014. godinu. 

 

 Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po dostavljenom Izvješću.  

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavatelja,  jednoglasno je donijeta  

 

O D L U K A 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Dječjeg vrtića - Scuola del' infanzia 

PAPERINO Poreč - Parenzo za 2014. godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/112, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2).  

 

 

___.___ 

 Predsjednik Vijeća je na ponovno ukazivanje pročelnika Upravnog odjela za 

prostorno planiranje i zaštitu okoliša- Damira Hrvatina, na potrebu izmjene redoslijeda 

razmatranja narednih točaka dnevnog reda vezanih za prostorne planove, predložio da se 

najprije pod točkom 15. razmotri prijedlog Odluke o stavljanju van snage PUP-a Veli-Mali 

Maj, a zatim preostale dvije točke, što su vijećnici jednoglasno podržali. 

___.___ 

 

 

TOČKA 15. 

Odluka o stavljanju van snage dijela PUP-a Veli-Mali Maj 

 

Damir Hrvatin, prezentirao je prijedlog Odluke o stavljanju van snage dijela PUP-a 

Veli-Mali Maj, u skladu s materijalom koji je vijećnicima dostavljen u prilogu poziva na ovu 

sjednicu.  
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Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, na prijedlog predsjedavtelja,  

jednoglasno je donijeta  

 

O D L U K A 

o stavljanju van snage dijela PUP-a Veli-Mali Maj 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/105, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2).  

 

 

TOČKA 16. 

Odluka o donošenju UPU stambenog naselja Mali Maj 

 

Damir Hrvatin, prezentirao je prijedlog Odluke o donošenju UPU stambenog naselja 

Mali Maj, u skladu s materijalom koji je vijećnicima dostavljen u prilogu poziva na ovu 

sjednicu.  

  

Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavatelja,  jednoglasno je donijeta  

 

O D L U K A 

o donošenju UPU stambenog naselja Mali Maj 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/106, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2).  

 

 

TOČKA 17. 

Odluka o donošenju UPU dijela stambenog naselja Veli Maj 

 

 Damir Hrvatin, prezentirao je prijedlog Odluke o donošenju UPU dijela stambenog 

naselja Veli Maj, u skladu s materijalom koji je vijećnicima dostavljen u prilogu poziva na 

ovu sjednicu.  

  

Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavatelja,  jednoglasno je donijeta  

 

 

O D L U K A 

o donošenju UPU dijela stambenog naselja Veli Maj 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/116, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2).  
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TOČKA 18. 

Odluka o ukidanju svojstva javnog dobra u općoj uporabi na nekretnini oznake k.č.br. 

4680/13 k.o. Poreč 

 

 

 Đulijano Petrović, obrazložio je predloženu odluku u skladu s pisanim obrazloženjem 

i prijedlogom koji su dostavljeni vijećnicima u materijalima kao prilog pozivu na ovu sjednicu 

i koji čine sastavni dio ovog zapisnika.  

 

Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

 Budući da se u otvorenoj nitko nije javio za riječ, na prijedlog predsjedavatelja, 

jednoglasno je donijeta  

 

O D L U K A 

o ukidanju svojstva javnog dobra u općoj uporabi 

 na nekretnini oznake k.č.br. 4680/13 k.o. Poreč 

  

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/109, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2). 

 

 

TOČKA 19. 

Odluka o opozivu i imenovanju uprave-direktora TD STAN d.o.o. Poreč 

 

 Gradonačelnik Edi Štifanić, obrazlažući predloženu Odluku iznio je da je gospođa 

Alja Udovičić, dana 31.07.2015. godine, dala ostavku na dužnost direktorice društva Stan 

d.o.o. iz osobnih razloga. Nadzorni odbor TD STAN d.o.o. je dana 20.08.2015. godine donio 

odluku kojom se jednoglasno prihvaća ostavka Alje Udovičić na dužnost direktora trgovačkog 

društva, te je radi daljnjeg redovitog funkcioniranja trgovačkog društva, potrebno imenovati 

novog direktora. Zato se za novu direktoricu predlaže Nadija Mendica, koja je sada na 

radnom mjestu višeg stručnog suradnika za tehničke i građevinske poslove u istom društvu. 

Predlaže se da Nadija Mendica obavlja dužnost i poslove direktorice trgovačkog društva do 

imenovanja direktora koje će se izvršiti nakon provedbe javnog natječaja, u roku određenom 

Odlukom. 

 

Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

 Snježana Mekota, naglasila je kako joj nije jasno zašto je potrebno čekati šest mjeseci 

za raspisivanje natječaja. Privremena direktorica se za to vrijeme mora upoznati sa situacijom, 

možda izvršiti neke promjene ako to smatra potrebnim i onda nakon šest mjeseci, ako se 

izabere netko drugi opet se kreće od početka. Smatra kako to nema nikakvog smisla, već da je 

natječaj trebalo raspisati odmah ili najkasnije za 30 dana, te neće glasati za ovakvu odluku. 

 

 Budući da se u otvorenoj više nitko nije javio za riječ, te je predsjedavajući stavio 

odluku na glasanje, nakon čega je konstatirao da je, sa 12 glasova ZA i jednim glasom 

PROTIV, donijeta 
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O D L U K A 

o opozivu i imenovanju uprave-direktora TD STAN d.o.o. Poreč 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/117, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2). 

 

  ___.___ 

 

 Budući da je dnevni red iscrpljen, Predsjednik Gradskog vijeća zahvalio se 

vijećnicima i ostalim nazočnima na odazivu i sudjelovanju u radu. 

 

 Sjednica je zaključena u 22,00 sata. 

 

 

 

Zapisnik vodila                                                                     Predsjednik Gradskog vijeća 

Anita Radešić                             Adriano Jakus 

 


